
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO OESTE

Nº de Acta: 2

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 28/02/2022

Hora inicio/fin: 19:40 / 21:00

Lugar: Tenencia Alcaldía Oeste

Miembros asistentes:

Dª. Amparo Marco Gual
D. José Luís López Ibáñez
D. Vicent Francesc Sales Mateu
Dª. Marinela Mónica Barabás
Dª. Lorena Bachero Colomer
Dª. Irene Gómez Santos
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Francisco Martínez Gómez
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  iembros ausentes:  

Dª. Verónica Ruíz Escrig
D. Casto Moya Macias
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Presidenta - Alcaldesa
Presidente (PSOE)
Concejal (P Popular)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Podem-Esquerra Unida)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady
AVV La Choquera

EXCUSA AUSENCIA (*)

Vicepresidenta (Compromís)
Vocal (PSOE)
AMPA Ceip Vicente Artero 

Secretaria:
Yolanda Bayot Edo

Por la Sra. Alcaldesa Amparo Marco, como máxima representante de la Junta de 
Distrito  Oeste,  se  declara  abierta  la  sesión,  procediéndose  a  tratar  el  orden  del  día 
establecido:  

  1º.-  APROBACIÓN  DE  LA ACTA DE  LA JUNTA DEL DISTRITO  OESTE 
CELEBRADA EL 31 DE ENERO DE 2022.

Se aprueba el acta ordinaria de la Junta del Distrito Oeste celebrada el 31 de 
enero de 2022, por unanimidad de los miembros de la Junta.

2º.- INFORME DEL PRESIDENTE.

La Presidenta Amparo Marco cede la palabra al  Sr Presidente,  el  cual pasa a 
informar lo siguiente:
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- Se han aprobado los proyectos que engloban a Pirecas 2022, siendo un total de 
18 proyectos, que consisten en realizar actuaciones en todos los distritos, concretamente 
en el Distrito Oeste, son los siguientes:

*  Continuar  con el  carril  ciclopeatonal  que discurre desde la  Cuadra Los 
Cubos hasta el Grupo Reyes.

*   En el  Grupo Santo Domingo,  debido al  desdoblamiento de uno a dos 
carriles se han proyectado hacer badenes y ampliar la acera recayente en la Avda. Lairón.

-  Informa que  ya  se  ha  adjudicado  al  empresa  que  va  a  realizar  la  obra  del 
Ambulatorio en Benadresa.

-  Informa que  ya se  han  hecho  los  rebajes  de  bordillos  del  Grupo  San  José 
Obrero, trabajos realizados por la BAU.

- El plan de asfalta del año 2021, ha sido cumplido con el asfaltado de las calles 
Arquitecto Gaudí y Grupo San Juan.

-  Dado  que  hay  que  renovar  un  representante  en  el  Consejo  Municipal  de 
Seguridad y que Anun, la Presidenta de la AVV. Cardenal Costa y Adyacentes, es la actual 
representante, informa que su propuesta es que continúe la misma con el cargo. Propuesta 
que ya se le ha comentado a ella y que se hará oficial en el próximo Consejo de Distrito.

3º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

Por parte de la Secretaria de la Junta, se procede a la lectura de las resoluciones 
por parte de los Negociados implicados.

4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

El Sr. Pedro Bermúdez, representante de la AVV Grupo Reyes y Ctra. Alcora, 
comenta  que  durante  la  semana  pasada  por  parte  de  Movilidad  pasaron  a  pintar  las 
señales verticales, pero que está esperando a que se instalen los bolardos solicitados.

Advierte que ya están haciendo los trabajos de sustituir el pavimento / corcho de 
la zona de los columpios, recalca que debe ser lo más accesible posible, dado que hay 
gente mayor que puede tropezarse e incluso niños pequeños.

Comenta que en la calle San Blas habían unos bolardos metálicos y que estos no 
son repuestos, por lo que los vehículos estacionan encima de la acera.

El  Sr.  José  Vte.  Álvarez,  representante  de  la  AVV  El  Saboner,  pone  de 
manifiesto  el  agradecimiento  a  FACSA  por  los  trabajos  bien  realizados  en  la  calle 
Arquitecto Gaudí. Al mismo tiempo quiere agradecer al servicio de limpieza la rapidez y 
eficacia después del fin de semana de fiestas.

Dada la contestación recibida en cuanto a la limpieza de la calle Sacañet, que es 
tres días por semana, éste indica que no es así.

Informa que en el local de fiestas del Grupo hay azulejos que se están cayendo, 
por lo que solicita sean sustituidos o valorar la opción de retirar todos y lucir y pintar.
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Comenta que en el  Grupo Rosario  se han pintado muchos vados y al  mismo 
tiempo contravados, esto hace que algunos vehículos sean denunciados. Sugiere que en 
vez de pintar una línea, se podría pintar un zig zag, así de esta forma es más visible.

Solicitan en la calle Sacañet, esquina calle Cap i Corp se instale una rejilla de 
alcantarillado, de parte a parte del camino.

Al mismo tiempo, solicita que en la calle Sacañet,  esquina calle cap i Corp se 
instale una boca de riego.

El  Sr.  Vicent  Francesc  Sales,  Concejal  (P  Popular),  informa  que  en  el 
Cementerio San José hay gallinas sueltas, se supone que provienen del asentamiento que 
hay en los solares colindantes del mismo.

Comenta que los vecinos de la calle Lleida al igual que del Raval Universitario 
están preocupados por los ocupas de la zona y entiende que es un problema que debe ser 
tratado por la  Policía Nacional y no Local.

En el Puente Europa hace un tiempo se fundieron unas placas de led en el paso 
de peatones, y se asfaltó el hueco de forma provisional hasta encontrar unos sustitutos, 
pero ahora informa que se están asfaltando todos los huecos. El Presidente informa que es 
así, que de momento se asfaltan hasta que encuentren una empresa que suministre este 
tipo de leds y que no den tanto problema.

El Sr. Pascual Barreda, representante de la AVV Grupo Roser, Ctra Borriol y 
adyacentes, aprovechando la ocasión de estar presente la Alcaldesa pone de manifiesto 
su reclamación que de los presupuestos participativos del año 2019, fueron aprobados 4 
actuaciones en su barrio y que a fecha de hoy, todavía no se han ejecutado.

Informa que el talud de tierra de la calle Costa Rica si que se limpió, pero lo que 
tienen que hacer es tirar hormigón, porque de esta forma si no se modifica, continuará 
dando problemas hacia los vecinos.

Reitera la petición de anclajes en los contenedores de basura, sobre todo en la 
Ctra. Borriol, dado que implican un peligro en el caso de viento, pueden obstaculizar la 
carretera.

En la rotonda de la Silla,  hay una zona de descanso, solicita la instalación de 
elementos saludables, como aparatos de gimnasia.

En  la  Ctra.  Borriol   esquina  con  Calle  Maria  Teresa  de  Calcuta,  solicita  más 
prevención en el paso de peatones.

Reitera la petición de un camino escolar desde el grupo Roser hasta los centros 
escolares de Vicent Marçà y Manel García Grau.

Las redes del campo de futbol están deterioradas, solicita que se sustituyan o se 
reparen.

En el Cementerio San José, comenta que en el exterior hay una platanera que 
está seca, solicita que se retire, dada la peligrosidad de la misma.
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En  la  Rotonda  de  la  Silla,  dirección  el  Hospital  de  la  Magdalena,  dada  la 
inclinación  del  terreno,  esto  hace  que  cuando  llueve  arrastre  hacia  la  carretera  tierra, 
solicita alguna solución al respecto.

Pregunta si las mejoras del Barranco del Sol afecta en algo al Grupo Roser, a lo 
que el  Presidente  explica  que  los  primeros  trabajos  que  se van a  realizar  afectan en 
concreto al Grupo San Agustín y San Marcos, hasta Castell Vell. 

La  Sra.  Lorena Bachero,  representante de Alcaldía,  comenta la peligrosidad 
que conlleva la carretera desde la salida del Centro Comercial La Salera hasta la rotonda 
de la empresa Ordoñez (Carretera del Parque Mérida), dado que no se respeta la línea 
continua. Solicita una revisión por parte de los técnicos municipales.

La Sra. Concepción Guillamón, representante de la AVV La Choquera, solicita 
por parte del Sr. Ramón, presidente de la Dehesa que solo han instalado tres papeleras y 
que son insuficientes.

Quiere información sobre como se encuentra el expediente de urbanización de la 
Choquera, dado que los vecinos están interesados en saber del procedimiento y al mismo 
tiempo solicita una reunión con el Concejal y con los Técnicos Municipales para hablar 
sobre ello antes del 13 de marzo, que es cuando tienen reunión los vecinos.

Reitera la petición de reunión con el Concejal de Movilidad para tratar el problema 
con  el  bus  para  urbanizaciones  de  montaña.  A lo  que  la  Alcaldesa  y  el  Presidente 
comentan que es un tema que quieren hablar ellos también y están interesados en dar una 
solución,  si  no es por  parte de Consellería,  será por parte Municipal.  Se acuerda una 
reunión con ellos en una o dos semanas.

Solicita que se tengan en cuenta las urbanizaciones de montaña a la hora de 
montar actividades de verano, dado que por esas fechas dichas urbanizaciones se llenan 
de vecinos,  al  ser  segundas residencias.  La Alcaldesa insta  a  la  Representante  de la 
asociación  a  que  elabore  un  proyecto  con  unas  actividades,  en  las  cuales  estén 
interesados todos los vecinos. Dichas actividades se realizarán en distintas zonas, como la 
Dehesa, Choquera, Los Angeles, Racó Mercader, ……

La Sra. Alcaldesa, informa que va a solicitar al Patronato de Fiestas que durante la 
semana de la Magdalena se realice algún acto en los barrios del Distrito Oeste.

Y no habiendo mas asuntos que tratar, se levanta la sesión, siendo las veintiuna 
horas, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y la Secretaria de 
la Junta, en el lugar y fecha al principio expresados.
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Núm. d'Acta: 2

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 28/02/2022

Hora inicie/fi: 19:40 / 21:00

Lloc: Tinença Alcaldía Oest

Membres asistents:

Dª. Amparo Marco Gual
D. José Luís López Ibáñez
D. Vicent Francesc Sales Mateu
Dª. Marinela Mónica Barabás
Dª. Lorena Bachero Colomer
Dª. Irene Gómez Santos
D. Pascual Barreda Martínez
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Francisco Martínez Gómez
Dª. Concepción Guillamón Albalate

M  embres   ausents:  

Dª. Verónica Ruíz Escrig
D. Casto Moya Macias
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual

Presidenta - Alcaldesa
Presidente (PSOE)
Concejal (P Popular)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (Podem-Esquerra Unida)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady
AVV La Choquera

EXCUSA AUSENCIA (*)

Vicepresidenta (Compromís)
Vocal (PSOE)
AMPA Ceip Vicente Artero 

Secretaria:
Yolanda Bayot Edo

Per la Sra. Alcaldessa Amparo Marco, com a màxima representant de la Junta de 
Districte Oest, es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'orde del dia establit:  

  1º.-  APROVACIÓ  DE  L'ACTA  DE  LA  JUNTA  DEL  DISTRICTE  OEST 
CELEBRADA EL 31 DE GENER DE 2022.

S'aprova l'acta ordinària de la Junta del Districte Oest celebrada el 31 de gener de 
2022, per unanimitat dels membres de la Junta.

2º.- INFORME DEL PRESIDENT.
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La Presidenta Amparo Marco cedix la paraula al Sr President,  el qual passa a 
informar el següent:

-S'han aprovat els projectes que engloben a Pirecas 2022, sent un total de 18 
projectes, que consistixen a realitzar actuacions en tots els districtes, concretament en el 
Districte Oest, són els següents:

* Continuar amb el carril ciclopeatonal que discorre des de la Quadra Els 
Poals fins al Grup Reis.

*  En el Grup Santo Domingo, a causa del desdoblament d'un a dos carrils 
s'han projectat fer badenes i ampliar la vorera que dóna en l'Av. Lairón.

-Informa que ja s'ha adjudicat a l'empresa que realitzarà l'obra de l'Ambulatori en 
Benadresa.

-Informa que ja s'han fet els rebaixos de rastells del Grup SAN José Obrer, treballs 
realitzats per la BAU.

-El  pla  d'asfalta  de  l'any  2021,  ha  sigut  complit  amb  l'asfaltat  dels  carrers 
Arquitecte Gaudí i Grup SAN Juan.

-Atés que cal renovar un representant en el Consell Municipal de Seguretat i que 
Anun, la Presidenta de l'AVV. Cardenal Costa i Adjacents, és l'actual representant, informa 
que la seua proposta és que continue la mateixa amb el càrrec. Proposta que ja se li ha 
comentat a ella i que es farà oficial en el pròxim Consell de Districte.

3º.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

Per part de la Secretària de la Junta, es procedix a la lectura de les resolucions 
per part dels Negociats implicats.

4º.- PRECS I PREGUNTES

El  Sr.  Pedro  Bermúdez,  representant  de l'AVV Grup Reis  i  Ctra.  L'alcora, 
comenta que durant  la  setmana passada per part  de Mobilitat  van passar  a pintar  els 
senyals verticals, però que està esperant que s'instal·len els bol·lards sol·licitats.

Advertix que ja estan fent els treballs de substituir el paviment / suro de la zona de 
les engrunsadores, recalca que ha de ser el més accessible possible, atés que hi ha gent 
major que pot entropessar-se i inclús xiquets menuts.

Comenta que en el carrer SAN Blas havien uns bol·lards metàl·lics i que estos no 
són reposats, per la qual cosa els vehicles estacionen damunt de la vorera.

El Sr. José Vte. Álvarez, representant de l'AVV El Saboner, posa de manifest 
l'agraïment a FACSA pels treballs ben realitzats en el carrer Arquitecte Gaudí. Al mateix 
temps vol agrair al servici de neteja la rapidesa i eficàcia després del cap de setmana de 
festes.

Donada la contestació rebuda quant a la neteja del carrer Sacañet, que és tres 
dies per setmana, este indica que no és així.
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Informa que en el local de festes del Grup hi ha taulellets que estan caient, per la 
qual cosa sol·licita siguen substituïts o valorar l'opció de retirar tots i lluir i pintar.

Comenta  que  en  el  Grup  Rosario  s'han  pintat  molts  guals  i  al  mateix  temps 
contraguals, açò fa que alguns vehicles siguen denunciats. Suggerix que en compte de 
pintar una línia, es podria pintar un zig zag, així d'esta manera és més visible.

Sol·liciten en el carrer Sacañet, cantó carrer Cap i Corp s'instal·le una reixeta de 
clavegueram, de part a part del camí.

Al  mateix  temps,  sol·licita  que  en  el  carrer  Sacañet,  cantó  carrer  cap  i  Corp 
s'instal·le una boca de reg.

El Sr. Vicent Francesc Sals, Regidor (P Popular), informa que en el Cementeri 
SAN José hi ha gallines soltes, se suposa que provenen de l'assentament que hi ha en els 
solars contigus del mateix.

Comenta que els veïns del carrer Lleida igual que del Raval Universitari estan 
preocupats pels ocupes de la zona i entén que és un problema que ha de ser tractat per la 
Policia Nacional i no Local.

En el Pont Europa fa un temps es van fondre unes plaques de led en el pas de 
vianants, i es va asfaltar el buit de forma provisional fins a trobar uns substituts, però ara 
informa  que  s'estan  asfaltant  tots  els  buits.  El  President  informa  que  és  així,  que  de 
moment s'asfalten fins que troben una empresa que subministre este tipus de leds i que no 
donen tant problema.

El  Sr.  Pascual  Barreda,  representant  de  l'AVV Grup  Roser,  Ctra  Borriol  i 
adjacents,  aprofitant  l'ocasió  d'estar  present  l'Alcaldessa  posa  de  manifest  la  seua 
reclamació  que  dels  pressupostos  participatius  de  l'any  2019,  van  ser  aprovats  4 
actuacions en el seu barri i que en data de hui, encara no s'han executat.

Informa que el talús de terra del carrer Costa Rica si que es va netejar, però el que 
han de fer és tirar formigó, perquè d'esta manera si no es modifica, continuarà donant 
problemes cap als veïns.

Reitera la  petició  d'ancoratges en els contenidors de fem, sobretot  en la Ctra. 
Borriol, atés que impliquen un perill en el cas de vent, poden obstaculitzar la carretera.

En  la  rotonda  de la  Silla,  hi  ha  una  zona de  descans,  sol·licita  la  instal·lació 
d'elements saludables, com a aparells de gimnàstica.

En la  Ctra.  Borriol   cantó  amb Carrer  Maria  Teresa de Calcuta,  sol·licita  més 
prevenció en el pas de vianants.

Reitera la petició d'un camí escolar des del grup Roser fins als centres escolars de 
Vicent Marçà i Manel García Grau.

Les xarxes del camp de futbol estan deteriorades, sol·licita que se substituïsquen 
o es reparen.
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En el Cementeri SAN José, comenta que en l'exterior hi ha una platanera que està 
seca, sol·licita que es retire, donada la perillositat de la mateixa.

En la Rotonda de la Silla, direcció l'Hospital de la Magdalena, donada la inclinació 
del terreny, açò fa que quan plou arrossegament cap a la carretera terra, sol·licita alguna 
solució respecte d'això.

Pregunta si les millores del Barranco del Sol afecta en quelcom al Grup Roser, a la 
qual cosa el President explica que els primers treballs que es van a realitzar afecten en 
concret al Grup SAN Agustín i SAN Marcos, fins a Castell Vell. 

La  Sra.  Lorena Bachero, representant d'Alcaldia,  comenta la perillositat  que 
comporta la carretera des de l'eixida del Centre Comercial La Salera fins a la rotonda de 
l'empresa Ordoñez (Carretera del Parc Mèrida), atés que no es respecta la línia contínua. 
Sol·licita una revisió per part dels tècnics municipals.

La Sra. Concepció Guillamón, representant de l'AVV La Choquera, sol·licita 
per part del Sr. Ramón, president de la Devesa que només han instal·lat tres papereres i 
que són insuficients.

Vol informació sobre com es troba l'expedient d'urbanització de la Choquera, atés 
que els veïns estan interessats a saber del procediment i al mateix  temps sol·licita una 
reunió amb el Regidor i amb els Tècnics Municipals per a parlar sobre això abans del 13 de 
març, que és quan tenen reunió els veïns.

Reitera la petició de reunió amb el Regidor de Mobilitat per a tractar el problema 
amb el bus per a urbanitzacions de muntanya. Al que l'Alcaldessa i el President comenten 
que és un tema que volen parlar ells també i estan interessats a donar una solució, si no és 
per part de Conselleria, serà per part Municipal. S'acorda una reunió amb ells en una o dos 
setmanes.

Sol·licita que es tinguen en compte les urbanitzacions de muntanya a l'hora de 
muntar  activitats  d'estiu,  atés que per  eixes  dates  les  dites  urbanitzacions s'omplin  de 
veïns, al ser segones residències. L'Alcaldessa insta la Representant de l'associació a què 
elabore un projecte amb unes activitats, en les quals estiguen interessats tots els veïns. 
Les  dites  activitats  es  realitzaran  en  distintes  zones,  com  la  Devesa,  Choquera,  Els 
Angeles, Racó Mercader, ……

La Sra. Alcaldessa, informa que sol·licitarà al Patronat de Festes que durant la 
setmana de la Magdalena es realitze algun acte en els barris del Districte Oest.

I com que no hi ha més assumptes a tractar, s'alça la sessió, sent les vint-i-una 
hores, estenent-se d'ella la present acta, que firmen el President i la Secretària de la Junta, 
en el lloc i la data al principi expressats.

C
ód

. V
al

id
ac

ió
n:

 4
AY

EN
M

G
K9

5P
FP

7M
JS

M
XM

46
EH

J 
| V

er
ifi

ca
ci

ón
: h

ttp
s:

//s
ed

e.
ca

st
el

lo
.e

s/
 

D
oc

um
en

to
 fi

rm
ad

o 
el

ec
tró

ni
ca

m
en

te
 d

es
de

 la
 p

la
ta

fo
rm

a 
es

Pu
bl

ic
o 

G
es

tio
na

 | 
Pá

gi
na

 8
 d

e 
8 


		esPublico Gestiona - Ajuntament de Castelló de la Plana
	2022-06-03T09:24:37+0200
	Castelló de Plana
	YOLANDA BAYOT EDO - DNI 20245784B
	Lo acepto


		esPublico Gestiona - Ajuntament de Castelló de la Plana
	2022-06-03T09:40:59+0200
	Castelló de Plana
	JOSE LUIS LOPEZ IBAÑEZ - DNI 20479760P
	Lo acepto




